
Benešov nad Ploučnicí, 29. 1. 2013 

Zpráva finančního výboru pro radu města Benešov nad Ploučnicí 

1) Dne 22. 10. 2012 se sešel FV v kanceláři starosty města. Vedoucí odboru FP Lenka 
Sluková podala informace ke stavu pohledávek k 30. 9. 2012 a rozpočtu na rok 2013, nadále 
informovala o fakturaci na odstranění staveb.  

Vzhledem k těmto informacím se FV rozhodl doporučit, na řádném zasedání zastupitelstva 
města, neschválit rozpočet na rok 2013. FV doporučil schválit rozpočtové provizorium, 
jelikož nejsou známá čísla na položce rozpočtového určení daní.  

Dále FV doporučil zvýšení částky poplatku za svoz odpadu pro občany Benešova nad Pl., 
jelikož náklady města na odpadové hospodářství výrazně převyšují částku, kterou tvoří 
poplatky občanů.  

2) Dne 3. 12. 2012 se konala schůze FV k druhé verzi rozpočtu na rok 2013 a k opětovnému 
projednání poplatků za odpady.  

FV podpořil návrh druhé verze rozpočtu 2013, kde z důvodu dotace na odpadové 
hospodářství byly poníženy příspěvky pro ZŠ a MŠ a služby města.O rozpočtu se bude nadále 
jednat na pracovním zasedání zastupitelstva města Benešova.  

FV doporučil zvýšení poplatku za svoz odpadu na 600 Kč za osobu na rok, tj. o 10 Kč za 
osobu na měsíc. Jako kompenzaci doporučuje FV zrušit poplatky za uložení odpadu do 
sběrného dvora.  

FV se dále zabýval dopisem zastupitele Radka Leknera adresovanému k rukám předsedy FV 
o účtování provozu služebního vozidla Citroen Berlingo, který v majetku služeb města.  
FV pověřil předsedu odpovědí na tento dopis. Dle informací účetních služeb města jsou jízdy 
řádně vykazovány a dokumentovány.  

3) Dne 23. 1. 2013 se sešel FV a hlavní inventarizační komise. HIK schválila vyřazení a 
změny majetku města (poškozené, nefunkční). 

HIK schválila inventurní soupisy majetku školní jídelně, MŠ a Správě majetku. HIK 
neschválila a vrátila inventurní soupisy majetku Klubu důchodců, RC Medvídek, Základní 
Umělecké škole, víceúčelovému kulturnímu zařízení (kino), Městské knihovně, SDH (sbor 
dobrovolných hasičů), ZŠ a službám města.  

U těchto organizací byly drobné nedostatky, chybějící podpisy, apod. Veškeré chyby budou 
odstraněny do konce ledna 2013, poté dojde k podpisu předsedy FV Vratislava Zívala.  

Zpracoval předseda FV Vratislav Zíval 

Přílohy 
Zápisy schůzí FV 
Dopis panu Radku Leknerovi  


